
 

 
 

Protokoll nr 8 fört vid ordinarie styrelsemöte   
Mellansvenska avdelningen söndagen 12 november 2023 

kl. 19.00 via Teams. 
 

Närvarande:  

 Christina Sohlman ordf.  

  Cecilia van der Meulen sekr. 

  Carina Enberg 

  Aime Ambrosen  

 Sussi Broman  

  Anna Malmström (adjungerad kassör) 

 

Anmält förhinder:        

  Caroline Arogén Lundqvist  

  Mia Borg vice ordf. 

  Eva Alexandersson  

 
 § 96 Mötets öppnande 

 Ordförande Christina Sohlman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

  

§ 97 Val av sekreterare för mötet  

 Till sekreterare för mötet valdes Cecilia van der Meulen. 

 

§ 98 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen fastställdes.   

 

§ 99 Val av justerare 

 Till att utöver ordförande justera dagens protokoll valdes Aime Ambrosen.  

 

§ 100a Tidigare protokoll/beslutsuppföljning 

  Protokoll 7 lades till handlingarna. 

   

§ 100b Beslut fattade mellan möten 

  Styrelsen har enhälligt godkänt Barbro Teglöf som ombud på Gotland.  

  Styrelsen har godkänt ett förtjänsttecken. 

  Styrelsen har beställt ett antal Roll Ups och Beachflaggor från CS. 

  

§ 101 Ekonomi/inköp 

  Adjungerad kassör Anna Malmström går igenom ekonomin och får beröm av  

  styrelsen för bra och tydliga genomgångar. 

  Budget 2024 

  Diskussion om hur dyrtiderna kommer påverka bl.a. utställningsintäkterna och   

  om eventuella inköp som måste göras under det kommande året, för övrigt inga  

  förväntade förändringar. 

 



 

 

§ 102 Valberedningen 

  Leone Nyman, sammankallande för valberedningen, redogör för arbetet som  

  ligger något sent bl.a. beroende på Covid och ber om namnförslag till de  

  vakanser som kommer att finnas. 

   

§ 103 Utställning 

 Historik: 

  Inget att rapportera. 

 Kommande: 

  Novemberutställningen i Eskilstuna har ca 140 anmälningar. 

    

§ 104a Aktiviteter/utbildning/PF 

  Många anmälningar till rasmontern på Stora Stockholm men i stort sett är alla av  

  samma färg.  

   På My Dog kommer Christina Sohlman och Anna-Lena Ellasdotter vara CS och  

  Västra avdelningen behjälpliga med att bemanna rasmontern för att vår ras ska  

  vara representerad. 

  Diskussion om processen kring att ta fram delegater till PF, samt för- och  

  nackdelar med ett digitalt möte. 

  

§ 104b Verksamhetskonferens sektioner och ombud 

Kommande tema blir ”Färg genetik” med Barbro Teglöf som sakkunnig. 

Datum 20 november kl. 19.00 via Teams.  

 

§ 105 PudelNytt/Hemsidan/Kalendern/Facebook 

Manusstopp för PN 15 feb, 15 maj, 01 sept. och 01 nov. 

Inget övrigt att rapportera om PN. 

Hemsidan blev kapad men är ”uppe och står” igen men allt stämmer inte ännu. 

Informera Carina Enberg om man upptäcker att det är något som saknas eller är 

felaktigt. 

Kalendern gör egna körningar, vi kan inte påverka när dess körningar görs vilket 

kan göra att det kan ta någon dag innan nyligen inlagd information syns i 

kalendern. 

Facebook fungerar bra och har många besökare. 

 

§ 106 Inkomna skrivelser 

  Inkomna skrivelser till möte nr 8 för tiden 2023-09-30 – 2023-11-09 

 

1.   Eva Eriksson Promenad (20231003) 

2. Susanne Gustafsson SPK-M Sthlm BR & RR per 230930 (20231009) 

3. Kicki Nielsen Protokoll 9 södra avdelningen (20231012) 

4. Katarina Åkermo SPK V Protokoll nr 8 (20231017) 

5. Erica Iseby Uppfödare avelslistan (20231017) 

6. Sussi Broman re: Uppfödare avelslistan (20231017) 

7.  Tage Laijronsdotter Minnesanteckningar från Stockholmssektionen  

   (20231020) 

8. Annika.Holm Svenska Pudelklubbens Verksamhetskonferens  

   (20231024)     



 

9. Lena Petri fwd: Landsaktiviteter och Riksidrottsförbundets 

   rekommendationer vid utlandsresor (20231024) 

10. Tage Laijronsdotter Förtjänsttecken (20231024) 

7. Sonja Hagelberg Utdrag ur SKK-kommittéers protokoll inför SPK CS  

   möte 07 nov (20231102) 

8. Lena Petri Domare och rollups (20231102) 

9.  Katarina Åkermo SPK V Protokoll 9 (20231107) 

Vi har tagit emot och läst inkomna skrivelser samt besvarat vid behov. 

 

§ 107a Rapporter  

 Lokalen i Stockholm är just nu/fortfarande i gott skick, förhandlingar om att  

  renovera även den nedre delen pågår.  

  Stockholmsavdelningen har begärt in en offert på att byta lås/fler nycklar.  

  Kostnaden delas 25/75 med Mellansvenska. 

 

§ 107b Sektioner, ombud och BPH 

  Uppsala har bl.a. haft en mycket uppskattad kurs i vardagslydnad och avslutar  

  året med att efter den sista pudelpromenaden bjuda på glögg och pepparkakor. 

  Stockholm och Uppsala har gemensamt ordnat en kurs i utställningsklippning  

  med Lotta Sandell i början av december. 

  Roslagen har tackat av ett antal kollegor med blommor och en trevlig lunch,  

  mycket uppskattat av alla. 

  Stockholmssektionen har många kurser planerade till våren, nya kurser och  

  nya instruktörer och därutöver det vanliga utbudet. 

  Barbro Teglöf hälsas välkommen som nytt ombud på Gotland tillsammans med  

  Tina Haraldsson. 

  Lägersektionen kommer att ha annons i det kommande numret av PN, bl.a. med  

  information om när anmälan till lägret öppnas.  

 

§ 108  Övriga frågor 

o Årsmötet 2024 detaljplaneras vid nästa styrelsemöte. Ordförandefrågan måste 

lösas snarast.  

o Pudellogga. Punkten diskuteras och bordläggs. 

 

§ 109 Avslutning 

 Ordförande avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Cecilia van der Meulen 

 

 

Justeras av 

 

 

Christina Sohlman   Aime Ambrosen 


